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Abstract (en)
A synchronised adjustment device as a chair mechanism for office chairs, seats or the like is proposed, in which synchronous adjustment between
the seat part (4) and the back part (5) is to take place with as few mechanical means as possible. For this purpose, the back support (8) with its
connection points is of Z-shaped design, one linkage point (13) of the back support (8) on the seat part (4) being guided on an upwardly directed
guide curve (22) while the inclination of the backrest (5) increases. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Synchronverstelleinrichtung als Stuhlmechanik für Bürostühle, Sitzmöbel oder dergleichen vorgeschlagen, bei welcher mit möglichst
wenig mechanischen Mitteln eine Synchronverstellung zwischen dem Sitzteil (4) und dem Rückenteil (5) erfolgen soll. Hierfür ist der Rückenträger
(8) mit seinen Verbindungspunkten Z-förmig ausgebildet, wobei ein Anlenkpunkt (13) des Rückenträgers (8) am Sitzteil (4) auf einer nach oben
gerichteten Führungskurve (22) bei Vergrößerung der Rückenneigung des Rückenteils (5) geführt ist. <IMAGE>
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